《单词百科:neuroticism是什么意思?neuroticism怎么发音?neuroticism的解释和用法》

英语单词neuroticism是什么意思?neuroticism怎么读?neuroticism怎么发音?美加网为您整理了neuroticism的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



neuroticism怎么读

neuroticism的读音:[nj 'r t s z m]

neuroticism的意思

1、n.神经过敏症;

neuroticism的近义词

1、neurosis n.神经机能病,神经衰弱症;

2、psychoneurosis n.精神神经病;

neuroticism的双语例句

1. In the female students, extraversion 5.2 %, neuroticism 0.0 %, and mentation 3.9 %.

在女性中学生中, 为外倾性5.2%, 神经质0.0%,精神质3.9%.

2. Extraversion is advantageous to mental health, and neuroticism is disadvantageous to.

外向型性格有利于老年人心理健康,神经质性格不利于老年人心理健康.

3. Neuroticism is characterized as negative affect and extraversion is regarded as positive affect.

神经质和外倾一致被认为是有典型情绪风格的人格特质.

qZZ.com 4. The personality characteristic of menopausal women represents the highern neuroticism and psychoticism.

更年期妇女的人格特征表现为较高的神经质和精神质。

5. It includes four core traits: self-esteem, locus of control, neuroticism, and generalized self-efficacy.

核心自我评价包括四种核心特质: 自尊 、 控制点 、 神经质和一般 自我 效能.

6. The usual smoking behavior of male had notable correlation with neuroticism dimension.

男生经常性的吸烟行为与神经质维度显著相关.

7. The manifestation of hysteria was the personality characteristic of higher score of neuroticism.

发病者表现出神经质高分的人格特征.

8. Objective: To investigate relationships among Cognitive performance, cognitive styles and Neuroticism.

目的: 考察认知操作、 认知方式与神经质人格特质的关系.

9. The girls with behavior problems were liable to neuroticism and psychoticism.

有行为问题的女童有神经质、精神质倾向.

10, CONCLUSION The personality of neuroticism, psychoticism and introversion were most likely to have unhealthy mental reaction.

结论教师的心理健康低于一般人群;神经质对教师的心理健康影响显著.

11. The pathogenesis of neuroticism has not been widely accepted ~ far.

神经质症发病机理至今尚无公认的解释.

12, T-test showed that behavioral problems correlated to neuroticism and lie.

经t检验,行为问题与神经质和掩饰性2个因素有关.

以上是美加网为您整理的neuroticism怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。 W W · tjqZZ·com 查看更多关于neuroticism的用法、neuroticism的释义、neuroticism的相关详情请点击 : https://dict.tjgzz.com/neuroticism

